
Veelgestelde vragen 
 

❓ Waarom wordt pas vanaf O11 op niveau ingedeeld en niet eerder? 

Antwoord: 
 Kinderen tot ongeveer 10 jaar (JO7 t/m JO10) ervaren presteren en winnen nog anders dan 
oudere kinderen. In die fase staat plezier, ontdekken en leren centraal. Te vroeg indelen op 
niveau kan leiden tot onnodige druk of uitsluiting. Pas vanaf O11 is er meer rijpheid om met 
prestatiedruk om te gaan.

 

❓ Mijn kind hoort bij de 'mindere' teams. Betekent dat dat hij/zij minder 
aandacht krijgt of minder goed is? 

Antwoord: 
 Zeker niet. Elk team krijgt begeleiding, training en speelt op passend niveau. Elk kind 
ontwikkelt zich in een ander tempo. In lagere teams zit vaak juist meer ruimte voor plezier en 
groei, zonder prestatiedruk. We blijven evalueren en kijken wat iemand nodig heeft.

 

❓ Hoe wordt de beoordeling van ‘voetbalvermogen’ objectief en eerlijk 
gedaan? 

Antwoord: 
 We gebruiken meerdere criteria (techniek, inzicht, inzet, gedrag, enz.) en laten trainers, 
coördinatoren en de JTC samen kijken naar het totaalbeeld. Er wordt niet op één moment 
beoordeeld, maar over langere tijd. Het gaat niet alleen om ‘de beste’, maar om wie waar het 
best past.

 

❓ Kan mijn kind van team wisselen als het niet goed gaat? 

Antwoord: 
 In principe proberen we teams stabiel te houden binnen een seizoen. Maar als er sprake is 
van duidelijk ongemak, overvraging of stilstand in ontwikkeling, dan kijken we samen met 
ouders en trainers naar een oplossing. Tussentijdse wijzigingen zijn mogelijk, maar altijd 
maatwerk.

 

❓ Waarom is geboortedatum zo belangrijk bij indeling van jonge 
teams? 

Antwoord: 
Jongere kinderen binnen een leeftijdsgroep zijn soms motorisch of sociaal minder ver 
ontwikkeld dan oudere kinderen in hetzelfde team. Door bij teams van JO7 t/m JO10 in te 
delen op geboortedatum, houden we de verschillen binnen het team zo klein mogelijk. Dat 
bevordert het spelplezier en de veiligheid. Bovendien is de geboortedatum leidend volgens 
de KNVB-regels voor de indeling in leeftijdscategorieën. De KNVB adviseert daarnaast ook 
om binnen een lichting rekening te houden met geboortedata, om zo evenwichtige teams te 
vormen. 



 

❓ Wat als mijn kind net buiten het eerste team valt? 

Antwoord: 
 De verschillen zijn vaak klein en kunnen per seizoen veranderen. Kinderen groeien, 
ontwikkelen, en soms schuiven spelers een seizoen later alsnog door. We stimuleren 
iedereen om zich te blijven inzetten – ontwikkeling stopt niet bij teamindeling.

 

❓ Krijgen meiden genoeg kansen binnen de club? 

Antwoord: 
 Jazeker. Tot JO10 spelen meiden en jongens gemengd. Vanaf O11 kijken we of er 
volwaardige meidenteams gevormd kunnen worden. Daarnaast kunnen meiden ook 
meedoen met jongensteams, zeker als ze boven gemiddeld presteren. Meisjesvoetbal heeft 
onze volle aandacht.

 

❓ Hoe wordt gecommuniceerd als mijn kind in een ander team komt 
dan verwacht? 

Antwoord: 
Via het publicatiemoment (teamindelingsdocument op de website). Tijdens een 
inloopmoment kort erna kunnen ouders vragen stellen aan de jeugdtechnische commissie. 
We proberen altijd goed te onderbouwen waarom een keuze is gemaakt. En in gevoelige 
gevallen nemen we vooraf contact op voor toelichting.

 

❓ Wat wordt er bedoeld met ‘voetballeeftijd’ en ‘biologische leeftijd’? 

Antwoord: 

 Voetballeeftijd = hoe lang iemand al traint/speelt. Iemand van 12 kan net zijn 
begonnen, terwijl een 10-jarige al 4 jaar ervaring heeft. 
 

 Biologische leeftijd = hoe ver iemand lichamelijk is ontwikkeld t.o.v. 
leeftijdsgenoten. Twee kinderen van 11 kunnen lichamelijk heel verschillend zijn. 
 

Deze factoren helpen om eerlijker te kijken naar potentie en ontwikkeling.

 

❓Wat als ik vragen of ideeën heb over het proces? 

Antwoord:  
Fijn dat je betrokken bent! We staan altijd open voor ideeën of feedback. Wil je meedenken 
over de indelingen of het jeugdbeleid in bredere zin? Dan ben je van harte welkom om je aan 
te sluiten bij de jeugdtechnische commissie (JTC).  
 
De jeugdtechnische commissie is een groep betrokken vrijwilligers die zich inzet voor het 
plezier en de ontwikkeling van alle jeugdspelers. We werken met zorg en aandacht, en altijd 



met het belang van de kinderen voorop. Hoe meer enthousiaste mensen, hoe beter we het 
samen kunnen organiseren. 
 
 

 


